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PROTOKÓŁ Nr III/2014 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 10 grudnia 2014 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  p. Lesław Kuczyński otworzył o godzinie 17:30 obrady III sesji 

Rady Gminy Leszno w dniu 10 grudnia 2014 r. Powitał Wójta, Zastępcę Wójta, p. Skarbnik,                

p. Mecenas oraz radnych, sołtysów i mieszkańców gminy. Przewodniczący  poinformował, że listę 

obecności podpisało 13 radnych więc posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał.  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Interpelacje i zapytania Radnych; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Leszno; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Rozwoju 

Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu Gminy;  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Przestrzegania 

Prawa Porządku Publicznego i Samorządu Wiejskiego;  

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Oświaty, 

Wychowania, Kultury i Spraw Socjalnych; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej; 

9. Sprawy różne 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Rada Gminy stosunkiem głosów 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła porządek obrad.  

Pan Krzysztof Lipiński – radny zapytał czym będzie zajmowała się Komisja ds. Budżetu? 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  wyjaśnił, że zgodnie z obowiązującym statutem 

naszej gminy, Rada Gminy powołuje ze swojego grona 5 stałych komisji, z których każda ma 

określone zadania. Jednakże, np. materiały na sesję Rady Gminy omawiane są zazwyczaj na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji, żeby p. Skarbnik, czy p. Wójt nie musieli powtarzać 

kilkakrotnie tych samych informacji.  

Ad. 3 

Interpelacje i zapytania Radnych 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  zapytał radni mają jakieś interpelacje bądź 

zapytania?  

Nikt nie zgłosił interpelacji ani zapytań.  

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Leszno 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Powiedział, że zaproponowane w uchwale stawki wynagrodzenia są identyczne jak w poprzedniej 

kadencji. Następnie zapytał czy do projektu uchwały są jakieś pytania? 

Pani Stanisława Kucharska – radna zapytała, dlaczego dodatek specjalny został ustalony na 

najwyższym możliwym poziomie 40% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego? 
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Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  wyjaśnił, że jest to utrzymanie wynagrodzenia na 

poziomie poprzedniej kadencji, więc chodzi o to, żeby nie obniżać pensji Wójtowi. Zaznaczył, że     

w chwili obecnej na sali obrad obecnych jest 14 radnych, gdyż przybyła 1 osoba.  

Następnie przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę      

Nr III/4/2014 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Leszno. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Rozwoju 

Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu Gminy 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  odczytał uchwałę Nr IV/10/2010 z dnia 28 grudnia 

2010 r. w sprawie ustalenia liczby członków poszczególnych komisji statutowych Rady Gminy 

Leszno, w celu przypomnienia z czego wynika skład ilościowy poszczególnych komisji.  

Następnie przewodniczący zapytał p. mecenas , czy w sytuacji, gdy nie ma pełnego składu Rady 

Gminy obrady mające na celu wybranie składów poszczególnych komisji są prawomocne? 

Pani Halina Dańko – Radca Prawny powiedziała, że nie ma przeciwwskazań do kontynuowania 

obrad, gdyż jest quorum.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  zapytał, kto z radnych chciałby pracować w 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Zaopatrzenia i Budżetu Gminy.  

Zgłosiły się następujące osoby: p. Teresa Kołecka, p. Leszek Żebrowski, p. Ewa Latoszek,                     

p. Agnieszka Walczak i p. Halina Dąbrowska.  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę ze wstawionymi nazwiskami osób, które do 

komisji się zgłosiły, po czym poddał ją pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę  

Nr III/5/2014 w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, 

Zaopatrzenia i Budżetu Gminy.  

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Przestrzegania 

Prawa, Porządku Publicznego i Samorządu Wiejskiego 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  zapytał, kto z radnych chciałby pracować w 

Komisji Prawa? 

Zgłosiły się następujące osoby: p. Halina Dmoch, p. Grażyna Falkowska, p. Krzysztof Lipiński, p. 

Jarosław Wróblewski i p. Ewa Grot.  

Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę ze wstawionymi nazwiskami osób, które do 

komisji się zgłosiły, po czym poddał ją pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę   

Nr III/6/2014 w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Przestrzegania Prawa, 

Porządku Publicznego i Samorządu Wiejskiego 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Oświaty, 

Wychowania, Kultury i Spraw Socjalnych 

 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  zapytał, kto z radnych chciałby pracować w 

Komisji Oświaty? 



3 

 

Zgłosiły się następujące osoby: p. Ewa Grot, p. Stanisława Kucharska, p. Marianna Malarowska,            

p. Jadwiga Czarnomska, p. Lesław Kuczyński i p. Ewa Latoszek.  

Powiedział, że w związku z faktem, że do komisji zgłosiło się więcej osób niż jest w niej miejsc, 

konieczne jest głosowanie osobno nad każdą kandydaturą. Wyjaśnił, że osoba, która uzyska 

najmniej głosów nie wejdzie w skład komisji: 

Pani Ewa Grot – 3 „za”, 0 „przeciw”, 11 „wstrzym. się” 

Pani Stanisława Kucharska – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” 

Pani Marianna Malarowska – 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się”  

Pani Ewa Latoszek – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” 

Pani Jadwiga Czarnomska - 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” 

Pan Lesław Kuczyński - 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” 

Przewodniczący powiedział, że najmniej głosów poparcia otrzymała p. Ewa Grot, w związku z 

czym zostaje wykreślona ze składu osobowego Komisji Oświaty. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę ze wstawionymi nazwiskami osób, które do 

komisji się zgłosiły, po czym poddał ją pod głosowanie. 

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę   

Nr III/7/2014 w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Oświaty, Wychowania, 

Kultury i Spraw Socjalnych. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady  zapytał, kto z radnych chciałby pracować w 

Komisji Rolnej? 

Powiedział, że w związku z faktem, że na posiedzenie nie dotarł jeszcze p. Marek Bocheński, 

zarządza 10 min. przerwy celem skontaktowania się z nieobecnym radnym oraz omówienie 

zaistniałej sytuacji z p. prawnik.  

Po przerwie przewodniczący stwierdził, że na sali obrad obecnych jest 15 radnych, gdyż przybył p. 

Marek Bocheński.  

Zgłosiły się następujące osoby: p. Leszek Żebrowski, p. Krzysztof Lipiński, p. Marianna 

Malarowska,  p. Halina Dąbrowska, p. Stanisława Kucharska i p. Marek Bocheński.   

Powiedział, że w związku z faktem, że do komisji zgłosiło się więcej osób niż jest w niej miejsc, 

konieczne jest głosowanie osobno nad każdą kandydaturą. Wyjaśnił, że osoba, która uzyska 

najmniej głosów nie wejdzie w skład komisji: 

Pan Leszek Żebrowski– 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” 

Pan Krzysztof Lipiński – 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” 

Pani Halina Dąbrowska - 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” 

Pani Marianna Malarowska – 12 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzym. się”  

Pani Stanisława Kucharska – 7 „za”, 3 „przeciw”, 5 „wstrzym. się” 

Pan Marek Bocheński - 15 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzym. się” 

Przewodniczący powiedział, że najmniej głosów poparcia otrzymała p. Stanisława Kucharska, w 

związku z czym zostaje wykreślona ze składu osobowego Komisji Rolnej. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał uchwałę ze wstawionymi nazwiskami osób, które do 

komisji się zgłosiły, po czym poddał ją pod głosowanie. 
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Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła uchwałę   

Nr III/8/2014 w sprawie ustalenia składu osobowego stałej Komisji ds. Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

 

Ad. 9 

Sprawy różne 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady zapytał, kto z radnych chciałby zabrać głos                    

w sprawach różnych?  

Pani Stanisława Kucharska – radna odczytała pismo następującej treści: „ Panie Przewodniczący, 

Panie Wójcie! Sytuacja jaka miała miejsce dnia 8 grudnia 2014r. jest nie do zaakceptowania, aby po 

oficjalnej sesji Rady Gminy, Pan Wójt kontynuował posiedzenie ze „swoimi radnymi”. Na 

spotkaniu z wyborcami w Zaborowie przed II turą wyborów Pan Wójt stwierdził, że ma 11 swoich 

radnych, a pozostali to kto pytam? Nie ważne z jakich komitetów startowaliśmy w wyborach, ale to 

wyborcy dali nam mandat zaufania, to my jesteśmy reprezentantami ich oczekiwań we władzach 

gminy, a więc stanowimy jedną Radę Gminy. Nie może być tak, że nas się wyklucza, utrudnia 

sprawować mandat radnego. Pan Wójt prywatnie może nas nie tolerować, ale nie może nas 

ignorować i lekceważyć jako radnych. Wspólnie z radną Ewą Grot uwagi dotyczące 

zaobserwowanej sytuacji zgłosiłyśmy Przewodniczącemu Rady Gminy Panu Lesławowi 

Kuczyńskiemu. W odpowiedzi usłyszeliśmy cytuję „że to spotkanie komitetu wyborczego Pana 

Wójta”. Nasuwa się pytanie: jaki komitet wyborczy? Wybory się już zakończyły, my szanujemy ich 

wynik i tego samego oczekujemy od Władz Gminy i Pana Wójta” Domagamy się przestrzegania 

zasad demokracji: jest koalicja, jest i opozycja. Państwo Radni Pana Wójta wykluczyliście nas od 

razu ze swojego grona, przyjmując zasadę: „jeśli myśli inaczej to wróg przez duże „W””. Zadaniem 

Przewodniczącego Rady jest łączyć wszystkich radnych, a nie dzielić. Skoro nie jest się w stanie 

tego robić, to może należy zastanowić się nad sprawowaną funkcją. Panie Wójcie, składając 

ślubowanie potwierdził Pan słowa, że dochowa wierności prawu, a po zaprzysiężeniu złamał je 

dyskryminując radnych z opozycji. Na jednym z a bilbordów wyborczych było hasło: szacunek dla 

ludzi, serce dla gminy. Swoim zachowaniem dał Pan wyraz szacunku dla nas! Nie omieszkamy 

powiadomić o zaistniałej sytuacji Wojewodę Mazowieckiego.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady powiedział, że on ze swojej strony może obiecać, że 

będzie się starał łączyć a nie dzielić. Powiedział, że po oficjalnym zakończeniu posiedzenia Rady 

Gminy, radni mogą się w dowolnym składzie i dowolnym miejscu spotkać na dowolne rozmowy, 

czego nikt nie może zabronić. Przewodniczący zapytał p. prawnik, czy radni mogą prowadzić 

jakiekolwiek rozmowy po zamknięciu posiedzenia.  

Pani Halina Dańko – Radca Prawny powiedziała, że nikt nie może zabronić radnym rozmawiać na 

dowolne tematy po zakończonym posiedzeniu.  

Pani Ewa Grot – radna powiedziała, że radni mogą spotykać się poza Urzędem Gminy i prowadzić 

rozmowy prywatne na dowolne tematy, jednak kontynuowanie obrad w „okrojonym” składzie na 

terenie urzędu jest niedopuszczalne. Powiedziała, że dowiedziała się o kontynuacji spotkania przez 

przypadek, gdyż została w Biurze Rady w celu pobrania druku oświadczenia majątkowego.  

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady powiedział, że w takim razie uczula wszystkich 

radnych, żeby na terenie Urzędu Gminy nie prowadzić, żadnych prywatnych rozmów, tylko                 

z załatwianiem tego typu spraw wstrzymać się do czasu opuszczenia budynku urzędu.  

Pan Jarosław Wróblewski – radny powiedział, że on nie zgadza się ze stwierdzeniem, że radnym 

nie wolno na terenie Urzędu Gminy po posiedzeniu  Rady prowadzić rozmów prywatnych.  
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Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady przeprosił, jeżeli ktoś poczuł się urażony tym, że po 

sesji odbywało się spotkanie, jednak w związku z tym, że p. prawnik potwierdziła, że prowadzenie 

tego typu rozmów na terenie Urzędu Gminy nie jest zabronione, to i on nie będzie zabraniał 

prowadzenia rozmów prywatnych po zakończeniu oficjalnego posiedzenia rady.  

Następnie powiedział, że konieczne jest określenie konkretnego dnia na sesje Rady Gminy, żeby 

nie kolidował z innymi ważnymi terminami, ale to dopiero w styczniu, gdyż do końca grudnia jest 

jeszcze dużo pracy. W związku z koniecznością podjęcia jeszcze kilku uchwał przed świętami 

kolejna sesja planowana jest na 17 grudnia na godz. 17:30, a wspólne posiedzenie komisji w celu 

omówienia materiałów na sesję w dniu 15 grudnia również o godz. 17:30. Wyjaśnił w jakim celu 

zwoływane są posiedzenia komisji przed sesją. Przeprosił, za przesunięcie terminu dzisiejszej sesji 

wyjaśniając, że we czwartki są dni otwarte w szkole  i niektórzy rani oraz sołtysi muszą wybierać 

czy pójść do szkoły na zebranie czy przyjść na sesję. Przypomniał, że 19 grudnia o godz. 17:00 w 

GOPIK –u w Lesznie odbędzie się tradycyjna wigilia Rady Gminy.  

Powiedział, że kolejny temat, który musi zostać koniecznie omówiony to ustalenie terminu 

ukonstytuowania się, czyli wyboru przewodniczących i wiceprzewodniczących wybranych w dniu 

dzisiejszym komisji. Zaproponował, żeby nie zwoływać specjalnie dodatkowych posiedzeń, tylko w 

dniu dzisiejszym bezpośrednio po sesji zwołać I posiedzenie dla poszczególnych komisji, żeby już 

dziś wyłonić przewodniczących i wiceprzewodniczących, którzy później będą zarządzać pracami 

danej komisji.  

Propozycja została zaakceptowana przez wszystkich radnych. 

Przewodniczący zapytał czy w spawach różnych ktoś jeszcze chce zabrać głos.  

Nikt więcej nie zabrał głosu.  

 

Ad.10 

Zamknięcie posiedzenia 

Pan Lesław Kuczyński – Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 

posiedzenie Rady Gminy o godzinie 18:35. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

             /-/ Lesław Kuczyński   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        
Protokół sporządziła 

Iwona Studnicka 


